
Oda Raudkas islandhästklubb 
 

Styrelsemöte 2008-10-12, hos Marita 
 

Närvarande: Marianne, Carina, Ulla-Karin, Marita och Christine (från 
mobiltelefon) 
 
§1 Mötes öppnande 
Carina öppnar mötet. 
 
§2 Val av justerare 
Marianne. 
 
§3 Ovalbanan 
Inget aktuellt. 
 
§4 Aktiviteter 

• Emma-kurs i november planers. Marianne undrar om klubben kan stå för 
hyreskostnaden för ridhuset på Orsa ridklubb och detta bestäms. Carina 
ska prata med ORK och ev. boka den 22-23 november. Information 
kommer på hemsidan.  

• Carina har pratat med Eva Göransson ang. kurs i centrerad ridning. Eva 
får kontakta Christina som kan lägga in information ang. detta på 
hemsidan.  

• Klubben har köpt in dessa filmer: VM-filmen 2005, Hingstvisning 2005 
samt en musik-cd. Det har varit filmkväll hos Linda. Vi bestämmer att 
alla kan kolla upp om andra filmer som kan köpas in. Christine lägger ut 
på hemsidan så att alla kan komma med förslag om andra intressanta 
filmer som ev. kan köpas in.  

 
 
§5 Ekonomi 
Vi beslutar att Frida Dufvas sponsringspengar betalas ut nu och Ulla-Karin får 
kontonummer och kommer att sätta in pengar där. Frida kommer att inkomma 
med en ”dagbok” från sitt äventyr i Österrike.  
 
§6 Medlemsstatus 
Oförändrat. 
 
§7 Hemsidan 
Christine önskar att fler lägger ut sina hästbilder på hemsidan.  
 
§8 Långritt 
Den 31 augusti genomfördes långritt i Våmhus med fyra deltagande.  
 
§9 Övrigt 

• Carina ska på möte med ORK och Orsatravarna den 26 okt för att 
utvärdera Hästens dag. Marianne kommer med förslag att man ordnar 
någon aktivitet där pengarna går till Rosa bandet.  

• Nästa styrelsemöte hos Eva den 14 december kl. 18. 



 
§10 Mötes avslutande 
Mötes avslutas av Carina. 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Marita Friberg   Marianne Björklund 
Sekreterare    justerare 
 

 
 


